

Peak

Monopotassium Phosphate (MKP) / Phosphate MonoPotasse (MKP) 0-51.5-34

Soluble Fertilizer for Fertigation and Foliar Spray
For Use in Urban Gardens, Greenhouses and Nurseries

Engrais Soluble pour Fertigation et Application Foliaire
Pour Utilisation dans Jardins urbains, Serres et Pépinières

Guaranteed Minimum Analysis:
Available Phosphate (P₂O₅) 51.5%
Soluble Potash (K₂O) 34%

Analyse minimale garantie :
Phosphate assimilable (P₂O₅) 51.5%
Potasse soluble (K₂O)34%

Directions for Use

For petunias, apply 50 ppm Peak. Consult a qualified individual or institution, and refer to soil test results to obtain recommendations on crops specific to your region and for specific direction on application rates and frequency of application.

Mode d'emploi

Pour les pétunias, appliquer 50 ppm Peak. Consulter une personne qualifiée ou une institution et se référer à des résultats d'analyse du sol pour obtenir des recommandations sur les cultures spécifiques à votre région et pour des directives précises sur les taux d'application et la fréquence d'application.

Personal Protection: Use safety goggles, protective clothing and gloves when handling product. Good ventilation should be provided. Use a NIOSH approved respirator.

Protection individuelle: Porter des lunettes de sécurité, vêtements de protection et des gants lors de la manipulation du produit. Une bonne ventilation doit être prévue. Utilisez un masque respiratoire approuvé par NIOSH.

First Aid: SKIN: If product comes in contact with skin, irritation may result. Thoroughly flush skin with water and mild detergent for 15 minutes. If irritation persists contact physician. **EYES:** If product comes in contact with eyes, irritation may result. Thoroughly flush eyes with water for 15 minutes. Call a physician. **INGESTION:** If product is ingested, it may irritate stomach and digestive tract. Thoroughly rinse mouth with water and dilute stomach contents with plenty of water. NEVER GIVE UNCONSCIOUS VICTIM ANYTHING TO EAT OR DRINK. If irritation persists, contact physician. **INHALATION:** If product is inhaled, irritation of nasal cavities may occur. Remove victim to fresh air and clean out nasal passages. If irritation persists, contact physician.

Premieres soins: PEAU: Irritation de peau peuvent arrivés si le produit est en contact. Lavez bien la peau exposée avec l'eau et un détergent faible pour 15 minutes. Contactez un médecin si l'irritation persiste. **YEUX:** Une irritation peut résulter du contact avec les yeux. Lavez bien les yeux avec de l'eau pendant 15 minutes. Appelez un médecin.

INGESTION: Si le produit est évanlée, le estomac et tracte digestive peuvent être irrité. Rincer bien la bouche et boire beaucoup d'eau pour diluée les contenus du estomac. NE JAMAIS DONNER QUELQUE CHOSE À MANGER OU À BOIRE À UNE PERSONNE SANS CONNAISSANCE. Contactez un médecin si l'irritation persiste. **INHALATION:** Une irritation des cavités nasales peut se produire si ce produit est inhalé. Placez la victime à l'air frais et nettoyez les voies nasales. Contactez un médecin si l'irritation persiste.

Handling and Storage: Store in dry, well-ventilated area for product quality control.

Manipulation et stockage: Stockez dans une zone sèche et bien aérée pour le contrôle de la qualité du produit.

Distributed and Guaranteed by:

ICL Premium Fertilizers NA, 622 Emerson Rd., Suite 500, St Louis MO 63141

Tel: 1-877-ROTEM-US (1-877-768-3687); Fax: (314) 983-7611

E-mail: info@rotem-group.com

Manufactured by: Rotem-Amfert-Negev Ltd., Mishor Rotem M.P. Arava, 86800, Israel

Email: iclfsf@iclfertilizers.com

FOR TRANSPORTATION EMERGENCIES CALL CHEMTREC: 1-800-424-9300
POUR URGENCES DE TRANSPORTATION, APPELLE CHEMTREC: 1-800-424-9300

Net Wt. / Poids net: 25 kg (55 lb)